



BUREAU
VERITAS

Bureau Veritas Certification

SIBUR, LLC – Management Company PJSC SIBUR Holding

16/1, Krzhizhanovskogo str., Moscow, 117218, Russia

Bureau Veritas Certification Rus certifies that
the Management System of the above organisation has been audited and found to be
in accordance with the requirements of the management system standards detailed below

ISO 37301:2021

Scope of certification

Compliance management system for anti-corruption enforcement, preventing transactions on the basis of insider information, protection of intellectual property, identifying and monitoring conflicts of interest, preventing antitrust violations and organizing business entertainment

Original cycle start date:	28.07.2022	
Expiry date of previous cycle:	N/A	
Certification / Recertification audit date:	N/A	
Certification / Recertification cycle start date:	28.07.2022	
Subject to the continued satisfactory operation of the organization's Management System, this certificate expires on:	23.09.2024	
Certificate No.: RU004292	Version: 1	Issue Date: 28.07.2022

Signed on behalf of Bureau Veritas Certification Rus

Certification body address: Bureau Veritas Certification Rus, LLC. 30, Marshala Proshlyakova str., 123458, Moscow, Russia

Local Office: 30, Marshala Proshlyakova street, Moscow, 123458, Russia

Further clarifications regarding the scope and validity of this certificate, and the applicability of the management system requirements, please call: +7 495 228 7848



BUREAU
VERITAS

Bureau Veritas Certification

ООО «СИБУР» — управляющая организация ПАО «СИБУР Холдинг»

ул. Кржижановского, д. 16/1, Москва, 117218, Россия

Bureau Veritas Certification Rus удостоверяет, что
Система Менеджмента вышеупомянутой организации проверена
и признана соответствующей требованиям стандарта, указанного ниже

ISO 37301:2021

Область сертификации

Система комплаенс менеджмента по вопросам противодействия коррупции, предупреждения совершения сделок на основе инсайдерской информации, защиты интеллектуальной собственности, выявления и контроля конфликта интересов, предупреждения антимонопольных нарушений, организации делового гостеприимства

Первоначальная дата сертификации:	28.07.2022	
Окончание действия предыдущего сертификата:	N/A	
Дата Сертификационного/ Ресертификационного аудита:	N/A	
Дата начала Сертификационного/ Ресертификационного цикла:	28.07.2022	
При условии результативного функционирования Системы Менеджмента организации, окончание действия сертификата:	23.09.2024	
Сертификат №: RU004292	Версия: 1	Дата выпуска: 28.07.2022


Подписано от имени Bureau Veritas Certification Rus

Адрес органа по сертификации: АО «Бюро Веритас Сертификейшн Русь», ул. Маршала Прошлякова, д.30, г. Москва, 123458, Россия

Локальный офис: ул. Маршала Прошлякова, д.30, г. Москва, 123458, Россия

За дополнительными разъяснениями относительно области сертификации, срока действия сертификата и применимости требований системы менеджмента, пожалуйста, позвоните: +7 495 228 7848